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§ 1. Sammanträdet öppnas 

 

Ordföranden öppnade sammanträdet och hälsade alla välkomna.  

 

§ 2. Godkännande av dagordningen 

 

Ytterligare en punkt på dagordningen tillfördes: Information om en kommande 

upphandling av kommunal hemtjänst på natten och av larmutryckningar. Dagordningen 

godkändes. 

 

§ 3. Utseende av protokolljusterare 

Elisabet Aguado utsågs att tillsammans med ordföranden Anders Carlsson justera dagens 

protokoll.  

 

§ 4. Föregående protokoll  

Föregående protokoll 2013-02-28 godkändes.  

 

§ 5. Information om upphandlingsärende inom äldreomsorgen  

Utvecklingssekreterare Susanna Hiltunen informerar rådet om en kommande upphandling 

avseende av kommunal hemtjänst på natten och av larmutryckningar nattetid. 

Rådet ställer ett antal frågor kring hemtjänsten i allmänhet och specifikt om 

trygghetslarm, både inom den kommunala och privata. 

 

§ 6.  Stadsdelsförvaltningens pågående ärenden/tf avdchef Toni Mellblom 

 

Inriktning till budget 2014 - 16 

Rådet har tagit del av utsänd MBL-upplaga av inriktningen till budget 2014-16. 

Toni Mellblom informerar rådet om socialtjänstavdelningens nuvarande budgetläge och 

hur det troligtvis kommer att se ut framöver. Det är fortfarande stora underskott, specifikt 

inom ekonomiskt bistånd, socialpsykiatri och funktionshinder. Budgetläget har förbättrats 

under 2012 i jämförelse med 2011, men det kommer även i fortsättning att vara svårt att 

hålla budget i vissa verksamhetsområden. Toni informerar rådet om hur tilldelningen av 

medel går till inom områdena socialpsykiatri och funktionsnedsättning. Vidare om att 

både försäkringskassan och landstinget idag gör bedömningar som innebär att fler 

personer än tidigare överförs till kommunens ansvar, vilket inte kommunen är rustad för. 

Det saknas t ex mellanboenden, ett boende direkt efter sjukhusvistelse. Inom kommunen 

saknas gruppboenden och stödboenden.  

 

Rådet ställer följade frågor utifrån budget 2014-16: 

 

- Planeras det för byggnation av specialbostäder för personer inom 

socialpsykiatrin?  
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Toni Mellblom informerar om att det hittills inte har planerats för några sådana 

bostäder. Det är svårt att få ekonomi i dessa eftersom ersättningen är för låg.  

 

- Vad gör förvaltningen med de personer som inte kan erbjudas en plats i en 

gruppbostad? 

Det innebär att personer ibland måste vänta länge på en plats, att personer placeras utanför 

den egna hemkommunen, eller att en tillfällig lösning görs. Beslut som inte har varit 

möjliga att verkställa inom angiven tid anmäls till Socialstyrelsen som i sin tur tar 

ställning till om hur ärendet ska behandlas i fortsättning. Risk för vite finns.  

 

- Befolkningen i stadsdelen ökar och därmed kostnaderna, kommer 

stadsdelsförvaltningen att tilldelas mer medel? 

Toni informerar om hur tilldelningen av medel i dagsläget går till i staden, utifrån olika 

fördelningsnycklar. Hur tilldelningen kommer att se ut framöver vet vi inte. 

 

- För de mest vårdkrävande inom socialpsykiatrin borde landstinget ta ett större 

ansvar menar stadsdelsnämnden/förvaltningen. Hur går stadsdelsnämnden vidare 

med dessa frågor? 

Toni informerar om att förvaltningen påtalar detta i olika sammanhang. Bland annat i det 

dagliga arbetet i samband med vårdplaneringar, i samband med att överenskommelser 

upprättas och i samverkansträffar med landstinget, både lokalt och centralt.  

 

- Samverkar AR-teamet med stadsdelarna Norrmalm och Kungsholmen avseende 

personer som långt från arbetsmarknaden. 

Toni informerar om att AR-teamet arbetar för stadsdelarna Kungsholmen, Norrmalm och 

Östermalm och de är en delverksamhet inom Försörjningsstödsenheten.   

 

- Regeringen har tillfört prestationsbaserade medel avsedda för socialpsykiatrin där 

individuella handlingsplaner upprättas.  Hur får stadsdelsnämnden del av dessa 

medel? Sekreteraren i rådet får i uppdrag att undersöka detta. 

I dagsläget ligger pengarna hos socialförvaltningen. Inga pengar har fördelats till 

stadsdelsnämnderna ännu. Diskussioner pågår om hur pengarna ska fördelas.  

 

- Stadsdelsnämnden arbetar för jämställdhet och mångfald. Gäller det även de 

funktionsnedsatta? 

Toni informerar om att arbetat givetvis gäller ALLA.  

 

 

§ 7. Trafikförändringar i SL-trafiken 2013/2014 – utsänd remiss, inhämtande av 

rådets synpunkter 

 

Rådets synpunkter: 

” Den aktuella busslinjen ger fantastiska möjligheter/tillgänglighet framförallt för 

personer med funktionsnedsättningar, äldre, att ta sig fram från Gärdet till köpcentret 

Fältöversten, vidare mot innerstan till Hötorget, Konserthuset, Cityterminalen, 

Kungsholmen mot S:Eriks sjukhus och S:t Görans Sjukhus osv. Den långa bussträckan 

underlättar framförallt för personer med funktionsnedsättning och äldre att bekvämt ta sig 
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fram för att uträtta ärenden, göra aktiviteter, resa vidare i landet via Cityterminalen, till 

sjukhusen etc samt att  det är oerhört mycket lättare för äldre och personer med 

funktionsnedsättningar att inte behöva byta buss dvs de kan klara sitt vardagsliv, vilket 

säkert ökar självkänslan. Dessutom är det numera svårare att få beviljat färdtjänst. Har 

man färdtjänst så kan det bli långa väntetider och med samåkning kan man få åka flera 

timmar innan man når sitt mål. Många personer som åker m buss 1 använder rullatorer, 

kryckor. I de nya planerna inriktas det mycket på att ta sig till Frihamnen, som med buss 4 

o 56. Det är väl bra för turisterna. Buss 56 kommer att åka via Banérgatan-Valhallavägen-

Frihamnen och eventuellt buss 73  med sträckan KTH-Lidingövägen-Tegeluddsvägen-

Östhammars gatan. Det bor många äldre efter hela Sandhamnsgatan, Värtavägen, 

Kampementsbacken osv. Då är frågan vilken buss ska passera de områdena? 

Konsekvensen blir om man drar in busslinje 1 att tillgänglighetsaspekten för de 

funktionsnedsatta försämras.  

  

Det saknas en bussträcka via hela Valhallavägen som skulle ge bättre 

kommunikationsmöjligheter till Stadion, Sophiahemmet Sjukhus, Östra Station, 

Bussterminal mot Roslagen, området vid Roslagstull, Albano student och 

universitetsområde, Söderbrunns koloniområde, Universitetet, Naturhistoriska museet, 

Bergianska Trädgården och till Stora Skuggan 4HGården. Det åker olika bussar med 

kortare sträckor utefter denna sträcka”. 

 

§ 8. Information om verksamhetsområdet - personer med funktionsnedsättning-

myndighetsdelen  

 

Biståndsbedömarna My Forsberg/vuxen och Anders Engstedt/barn informerar rådet om 

deras uppdrag och om hur arbetat med myndighetsutövning går till. Bl a om utredningar, 

bedömningar och beslut samt uppföljningar. Antal ärenden per handläggare på 

vuxensidan 65-70 st och på barnsidan 40 – 45 ärenden. Ärendena är jämt fördelade mellan 

lagarna SoL och LSS. Utredningsinstrumentet DUR diskuteras likaså samarbetat med 

landstinget.  

 

Rådet förhör sig bl a om hur antalet hemtjänsttimmar följs upp, dvs utförs uppdraget på 

beslutad tid, eller utförs den på kortare tid än vad som anges i beslutet? Förvaltningen har 

svårt att följa upp antalet timmar i nuläget. Det görs idag när klagomål framför och i 

samband med att insatsen/beslutet följs upp regelbundet. Men ett sk inloggningssystem är 

på gång i kommunen där hemtjänstpersonalen ska logga in vid ”ankomst” och logga ut 

vid ”avgång” och där även det som utförts ska anges. Olika system finns för detta. 

 

Rådet förhör sig också om funktionsnedsatta barns skolsituation, stora klasser etc. 

Förvaltningen informerar om att barnens skolsituation ansvarar utbildningsförvaltningen 

för.  

 

§ 9. Information om Startpunkten Östermalm 

 

Aktivitetssamordnare Marianne Wickman informerar om verksamheten Startpunkten 

Östermalm. En icke biståndsbedömd verksamhet som vänder sig till personer med 
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psykisk ohälsa mellan 18-65 år. Den är öppen på vardagar med en inriktning på 

friskvårds- och kulturaktiviteter. Just nu pågår ett friskvårdsprojekt tillsammans med GIH, 

Gymnastik- och Idrottshögskolan. Verksamheten delar lokaler med ArbetsCentrum.  

 

 

§ 10. Övrigt 

 

Tillgänglighetsvandringen under 2012. 

 

Rådet anser att vandringarna inte har haft önskad effekt då förvaltningen inte har lyckats 

få rådets synpunkter och klagomål åtgärdade av berörda parter. Rådet enas därför om att 

inte genomföra en ny vandring utan i stället själva vara uppmärksamma på brister som bör 

åtgärdas. Bristerna/synpunkterna ska tas med till rådets sammanträden och överlämnas till 

förvaltningen för vidare åtgärder. 

 

Vad har hänt beträffande utegymmet i Tessinparken? 

 

Rådet har tidigare påpekat för förvaltningen att utegymmet i Tessinparken inte är 

funktionellt nog för en funktionsnedsatt person. Redskapen är monterade så att de står 

ganska högt över marken, vilket känns osäkert för både äldre och funktionsnedsatta 

personer. Förvaltningen ombeds återkomma med ett svar på detta. 

 

Föreläsare/medarbetare informerar på rådets kommande sammanträde 

Sekreteraren i rådet ombeds att till nästa gång bjuda in föreläsare/medarbetare i 

förvaltningen som kan informera om något av förvaltningens ansvarsområden.  

 

§ 11. Datum för sammanträden  

31 januari, 28 februari, 4 april, 8 maj, 23 maj, 12 september, 10 oktober, 7 november 

och 5 december.  

 

§ 12. Avslutning  

Ordföranden tackade alla närvarande och avslutade mötet.  


